

Ր.Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Մ. Գ. Կրայն, Ֆ. Է. Մելիք-Ադամյան. Ինտեգրալ հանկելյան օպերատորները և նրանց հետ կապված շարունակության խնդիրները	339
Գ. Վ. Միքայելյան. Կիսահարթում մերոմորֆ ֆունկցիաների հետ զուգորդված ֆուրյեի ձևափոխություն	361
Վ. Հ. Օհանյան. Խզվող եզրային պայմաններով երկրորդ կարգի էլիպտական տիպի դիֆերենցիալ հավասարումների համակարգի համար Պուանկարեի խնդիրը	377
Ա. Հ. Քալալյան. Համարյա գումարա-տարբերակային կորիզով ինտեգրալ հավասարումների դիսկրետ անալոգի նորմալ լուծելիության մասին	390
Վ. Ա. Յուրկո. Պարամետրով հղրային պայմաններում եզրային խնդիրների մասին	398

СОДЕРЖАНИЕ

М. Г. Крейн, Ф. Э. Мелик-Адамян. Интегральные ганкелевы операторы и связанные с ними проблемы продолжения	339
Г. В. Микаелян. Преобразование Фурье ассоциированное с функциями, мероморфными в полуплоскости	361
В. А. Оганян. Задача Пуанкаре для эллиптических систем дифференциальных уравнений второго порядка с разрывными граничными условиями	377
А. Г. Камаллян. О нормальной разрешимости дискретного аналога интегральных уравнений с почти разностно-суммарным ядром	390
В. А. Юрко. О краевых задачах с параметром в краевых условиях	398

CONTENTS

M. G. Krain, F. E. Melik-Adamian. Integral Hankelian operators and prolongation problems considered with them	339
G. V. Mikaellian. A Fourier transform associated with functions meromorphic in the half-plane	361
V. H. Ohanian. The Poincare problem for the elliptic system of differential equations with discontinuous boundary conditions	377
A. G. Kamallan. About the normal solvability of the discrete versions of integral equations with almost summable-difference kernel	390
V. A. Jourko. About boundary value problems with a parameter in boundary conditions	398